

SEVEN OAK STREET

Embark on a musical adventure with Seven Oak Street as they defy genre boundaries and seamlessly blend classic rock sounds with catchy melodies, bluesy undertones, and sometimes venture into the realms of metal.

Originally from Vienna, Austria, Seven Oak Street was born amidst the challenges of the pandemic. Nevertheless the determined quartet, comprised of four members from different backgrounds, fearlessly pursued their passion for music during those tumultuous days. After a string of powerful live performances in 2022 and 2023 and their first two single releases, the band is now focused on crafting their first EP, set to be released at the end of 2023. Together with an exciting lineup of live concerts set to enchant audiences in the fall and winter, this band is poised to leave a resounding mark on the world of modern rock.



E-Mail: band@sevenoakstreet.com

Website: sevenoakstreet.com

Instagram: [@sevenoakstreet](https://www.instagram.com/sevenoakstreet)

Brich auf auf ein musikalisches Abenteuer mit Seven Oak Street bei dem Genregrenzen gesprengt werden und sie nahtlos klassische Rock Sounds mit catchy Melodien, bluesigen Untertönen und manchmal auch Metal kombinieren.

Ursprünglich aus Wien, Österreich, wurde Seven Oak Street inmitten der vielen Herausforderungen der Pandemie geboren. Dennoch verfolgte das entschlossene Quartett, bestehend aus vier Mitgliedern mit verschiedenen Hintergründen, furchtlos ihre Leidenschaft für Musik in diesen turbulenten Zeiten. Nach einer Reihe von energiegeladenen Live Auftritten 2022 und 2023 und der Veröffentlichung ihrer ersten zwei Singles konzentriert sich die Band nun auf den für Ende 2023 geplanten Release ihrer ersten mit Spannung erwarteten EP. Mit einem aufregenden Line-up von Konzerten, die im Herbst und Winter das Publikum begeistern werden, wird diese Band zweifellos ihren Stempel in der Welt des modernen Rocks hinterlassen.

E-Mail: band@sevenoakstreet.com

Website: sevenoakstreet.com

Instagram: [@sevenoakstreet](https://www.instagram.com/sevenoakstreet)

